
Sakskøbing Boligselskab
008 - Falkevej

Referat

Møde onsdag den 4. september 2024 kl. 17.00

Udsendt den:
9. september 2024

Deltagere:
39 beboere repræsenterede 30 husstande

Boligorganisationen:
Lene Rørholt, Anne Villadsen, Vivian Sivertsen, John Hansen samt Hans Olsen

Boligkontoret:
Ove L. Larsen og Mads Kornum

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af stemmetællere
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde, samt godkendelse 

af afdelingens driftsbudget, for det kommende år.
4. Behandling af indkomne forslag
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter
6. Valg af tre medlemmer til repræsentantskabet
7. Eventuelt

1. Valg af dirigent__________________________________________________
Anne Villadsen blev forslået og valgt til dirigent.

Dirigenten kunne konstatere, at afdelingsmødet var indkaldt jf. vedtægterne og derfor 
var beslutningsdygtigt. Der var ikke indvendinger mod dette.

2. Valg af stemmetællere
Hans Olsen, Vivian Sivertsen.

3. Fremlæggelse af beretningen siden sidste møde, samt godkendelse 
af afdelingens driftsbudget, for det kommende år._________________

Lene Rørholdt aflagde bestyrelsens beretning, for tiden siden sidste møde:
-Der blev spurgt ind til foranstaltninger mod evt. kommende oversvømmelser.
Der bliver arbejdet på løsninger med kommunen.
Beretningen blev godkendt.

Herefter fremlagde Ove Larsen forslag til budget 2025 samt gennemgik de enkelte 
poster.
-Der blev spurgt ind til Petanqueoverdækning konto 116013.
Dette er vedligeholdelse af eksisterende overdækning.

Budgettet blev godkendt hvilket indebærer en huslejeforhøjelse på 2.55 %



4. Behandling af indkomne forslag
Ingen indkomne forslag.

5. Valg af afdelingsbestyrelsen og suppleanter__________
5 stillede op til bestyrelsen og 5 blev valgt.

- Thomas Munk
- Søren Munk
- Lena Sejerø

-Suppleanter: Anne Munk og Amwfeg~Munk
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6. Valg af medlemmer til repræsentantskabet___________
Repræsentantskabsmedlemmer er identiske med afdelingsbestyrelsen.

7. Eventuelt

Spørgsmål om lade standere.
-Afd. bestyrelsen i samarbejde med Driften arbejder videre med dette, der er i forvejen 
planlagt belysningsarbejder på pladserne, så måske kunne man lave dette samtidigt.

Der blev talt om evt. køkkenudskiftning.
-Bestyrelsen vender tilbage med mere om dette, evt. info møde.

Røde Spande til miljøaffald.
Det blev aftalt at opsætte røde spande ved Affaldsøerne.

Husdyr.
-Der blev talt om Husdyr hvordan og hvorledes, dette er nok noget der skal arbejdes 
videre på

Dirigenten takkede alle fremmødte for god ro og orden. 

Mødet sluttede kl. 18.00.

Godkendt den

Dirigent Anne Villadsen
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